
  

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvangt u weer een nieuwe digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Daarmee willen wij u op de hoogte houden van wat er in de 

afdeling speelt en informeren over de politieke standpunten van onze 

raadsfractie. 

Op zaterdag 28 oktober zijn bestuur, fractie en wethouders bij elkaar geweest 

voor onze jaarlijkse heisessie. Wij hebben met elkaar gekeken naar de 

voortgang van de realisatie van ons verkiezingsprogramma. Daarbij hebben we 

ook vooruit gekeken, wat gaan we het komende jaar doen en hoe brengen wij 

dat goed onder de aandacht van de inwoners van onze gemeente. Onze 

inwoners zien vaak weinig van wat er politiek allemaal gebeurt en het is aan ons 

om dat nog beter te communiceren. Verder hebben wij op een leuke manier 

gewerkt aan onze teambuilding. Al met al een geslaagde dag om dichter bij 

elkaar te komen zodat we onze ideeën en standpunten gezamenlijk kunnen 

blijven uitdragen. 

Op zaterdag 11 november staan wij vanaf 13.30 uur op het Plein in Nijkerk om 

campagne te voeren voor de komende Tweede Kamerverkiezingen. Ons 



 

huidige Tweede Kamerlid Bart van den Brink uit Amersfoort is vanaf 14.30 uur 

aanwezig. Bart staat op nummer 7 van de kandidatenlijst. Kom gerust even 

langs om met ons en Bart in gesprek te gaan. Voor de kinderen is er een 

springkussen aanwezig.  

De Tweede Kamerverkiezingen zijn op 22 november. Henri Bontenbal laat het 

echte CDA-geluid weer horen. Hij en de andere kandidaten verdienen onze 

steun en daarom roep ik u nogmaals op het CDA te blijven steunen en uw 

omgeving ook daartoe op te roepen. Ik verwijs u graag naar de oproep die Pam 

van de Weijer hieronder doet. Voor meer informatie verwijs ik u naar de website: 

www.cda.nl/tk2023 

Op woensdagavond 13 december houden wij een openbare bijeenkomst met 

als thema: “Is wonen jouw zorg?” Deze avond gaat over de woningmarkt en de 

verschillende groepen die in de knel komen, zoals starters, middeninkomens en 

senioren. Daarbij speelt de zorgvraag ook een rol. We gaan het gesprek aan 

met elkaar, maar ook met deskundigen uit de praktijk. Binnenkort ontvangt u 

meer informatie. Iedereen is welkom, leden en niet leden. Van harte 

aanbevolen. 

Onze raadsfractie informeert u in deze nieuwsbrief over de behandeling van de 

begroting van onze gemeente, het erfgoedbeleid, de plaatsing van 

elektriciteitshuisjes en de Held van de Maand. Vanaf deze maand gaan ook 

onze wethouders een bijdrage leveren aan deze nieuwsbrief. René Windhouwer 

praat u in deze nieuwsbrief bij over Inclusiever Onderwijs. 

Mocht u vragen hebben over deze nieuwsbrief of de onderwerpen die daarin 

zijn genoemd laat ons dat dan even weten. Mailadressen vindt u op onze 

website: www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken 

Met vriendelijke groet,   

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 

  

  
 

http://www.cda.nl/tk2023
http://www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken
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Beste CDA-leden,  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Heeft u hem al hangen of in huis? De CDA-vlag of de poster van Henri? 

Ik merk dat het voor mij altijd even een drempel is, om het zo zichtbaar te maken voor 

welke partij ik ben. 

 

Bewondering voor Henri had ik wel direct, bewondering dat je deze rol pakt als het 

vertrouwen zo laag is. En respect dat hij de rol met zoveel verve hebt gepakt. 

Want al enige tijd zie ik hem groeien in debat, groeien qua aandacht.  

Hij praat niet zomaar in je straatje mee, vaart onze eigen koers.  

Maakt zichtbaar waar we voor staan met prettig taalgebruik.  

Respectvol taalgebruik en duidelijke bewoording. 

Dat maakt dat ik mijn poster al heb opgehangen. 

En U?  

 

Pam van de Weijer-Feuerstein  

CDA-raadslid 

  

  
 



 

Beleidsarm? Beleidsrijk! 

In onze gemeente hebben we veel ambities. En ambities kosten geld. Dat geld 

stellen we beschikbaar met de begroting. Dit werd dit jaar een beleidsarme 

begroting genoemd. En daar is het CDA het niet mee eens. 

 

Want hoezo beleidsarm, wanneer we vol inzetten op betaalbare woningbouw, 

bijvoorbeeld door 250 betaalbare flexwoningen neer te zetten in 2024? En we 

daarnaast ook o.a. de regels voor startersleningen versoepelen, woningsplitsing 

makkelijker maken, het realiseren van flexwoningen in Hoevelaken 

onderzoeken en gaan zorgen voor een zelfbewoningsplicht? 

 

En hoezo beleidsarm, wanneer we op sociaal gebied werken aan o.a. het 

terugdringen van schoolverlaters, het digitaal weerbaarder maken van ouderen 

en zorgen dat jongeren en ouderen ook op langere termijn de zorg krijgen die zij 

nodig hebben? 

 

En dan heb ik het nog niet eens over onze boeren en ons buitengebied. Het 

CDA wil dat agrariërs in onze gemeente de ruimte krijgen om te kunnen blijven 

boeren. Daarom moet de gemeente boeren die zich oriënteren op hun toekomst 

ondersteunen en ruimte geven in regelgeving en beleid. Het liefst niet vanuit het 

stadhuis of via een schermpje, maar door op het erf langs te gaan en in gesprek 

te gaan! 

 

Het CDA zegt: aan de slag! 

 

Matthias Blankesteijn 

CDA-fractievoorzitter 

 

  

  
 



 

Erfgoedbeleid 

 

De afgelopen maand stonden er twee momenten op de agenda over het 

erfgoedbeleid van de gemeente Nijkerk. Als eerste een beeldvorming waar het 

ontstaan van de kernen van de gemeente Nijkerk aan bod gekomen is en waar 

wij "Trots" op mogen zijn. Hierbij worden vijf elementen van het cultureel 

erfgoed onderscheiden: roerend of immaterieel cultureel erfgoed, 

cultuurlandschappen, archeologische monumenten, gebouwde monumenten en 

stads- en dorpsgezichten.  

 

Vervolgens stond er in de commissievergadering de consultatie van de 

Erfgoednota op het programma. Op deze avond waren er een drietal insprekers 

namens Stg. Oud Nijkerk, Stg. Historisch Hoeflake en Stg. Slichtenhorst die hun 

zienswijze over het erfgoed binnen onze gemeente gegeven hebben. Aan de 

hand van een tweetal scenario's en aanvullende pakketten is er in de commissie 

gesproken hoe het plan verder uitgewerkt gaat worden. 

 

Er is gekozen om voor het uitgebreid beschermen en de volledige pakketten het 

plan verder uit te werken, waarbij het CDA wel als kanttekening heeft geplaatst, 

dat de betaalbaarheid hiervan goed onderzocht moet worden. Als het goed is 

komt het definitieve plan eind dit jaar nog op de agenda. 

 

Rik Meijer 

CDA-raadslid 

 

  

  
 



 

Schriftelijke vragen elektriciteitshuisjes 

 

Op donderdag 28 september werd het inloopspreekuur van de gemeenteraad 

bezocht door inwoners die zich zorgen maakten over de plaatsing van een 

elektriciteitshuisje in hun straat. Ze hadden zorgen rondom het proces met 

Liander. De aanwezige raadsleden van verschillende fracties hoorden het 

verhaal aan, waaronder ik. 

 

Omdat er in de toekomst in onze gemeente Nijkerk nog zo'n 200 

elektriciteitshuisjes gebouwd of vervangen gaan worden besloot ik, in overleg 

met andere raadsleden met hen, schriftelijke vragen hierover te stellen.  

Want als het gaat om een veranderende woonomgeving is een zorgvuldig 

proces altijd van belang. Inwoners moeten van tevoren goed geïnformeerd zijn. 

Het is belangrijk dat zij goed beseffen wanneer zij ergens aanwezig moeten zijn, 

ook als het in eerste instantie niet direct om hun uitzicht gaat. 

 

Benieuwd naar de beantwoording. 

De schriftelijke vragen zijn hier te vinden:  

Liander - proces aanleggen elektriciteitshuisjes Nijkerk - iBabs RIS 

(bestuurlijkeinformatie.nl) 

 

Pam van de Weijer-Feuerstein  

CDA-raadslid 

 

  
 

https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/3a32bf6b-3b61-4c0b-a3a6-3b7dbee2d844
https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/3a32bf6b-3b61-4c0b-a3a6-3b7dbee2d844


Inclusiever onderwijs 

Afgelopen week heeft de gemeenteraad de begroting 2024 vastgesteld met 

daarin voor mij en ook voor ons als CDA een belangrijk speerpunt, namelijk 

Inclusiever onderwijs. Maar wat betekent dat? Voor mij betekent dit dat ik mij in 

eerste instantie richt op de 120-130 kinderen en jongeren (dat zijn 5 à 6 

schoolklassen) die dagelijks buiten Nijkerk naar school gaan. Deels komt dit 

omdat het type onderwijs gebaseerd op de geloofsovertuiging van de ouders 

niet in Nijkerk beschikbaar is of omdat in Nijkerk de noodzakelijke 

ondersteuning op school niet voorhanden is. Voor de laatste groep kinderen 

betekent dit dat zij soms wel twee keer per dag een uur in de bus met andere 

kinderen moeten zitten. Dit is voor sommige kinderen zeer stressvol. Ze kunnen 

nadat ze uit school komen geen speelafspraak meer maken met andere 

kinderen uit de buurt, omdat ze buurtkinderen niet op school of in de speeltuin 

tegenkomen. Daar komt bovenop dat door personeelstekorten het 

leerlingenvervoer steeds slecht presteert. Een onhoudbaar systeem dus. 

Als wethouder zet ik mij dan ook enorm in om in Nijkerk inclusiever onderwijs 

voor elkaar te krijgen. Dat betekent dat leerlingen die op school extra 

ondersteuning nodig hebben in Nijkerk naar school kunnen gaan of dat zij zo 

zelfstandig mogelijk naar school reizen. Hiervoor gaan we aan 

kinderen/jongeren vanaf volgend jaar de Reiskoffer aanbieden. Met scholen zijn 

we nu in gesprek om te kijken wat scholen nodig hebben om deze extra vormen 

van onderwijs te bieden. Dat kan gaan om leerkrachten, onderwijsruimtes, 

kennisontwikkeling bij professionals of andere zaken. Daarnaast hebben wij de 

regeling rond het verstrekken van leerlingenvervoer zo aangepast dat ouders, 

scholen en andere partijen gestimuleerd worden om eerst en vooral te kijken of 

de kinderen en jongeren ook in Nijkerk naar school kunnen gaan. 

René Windhouwer,  

Wethouder 

  
 

 



 

 

Held van de maand! 

 

Korfbal Vereniging Telstar uit Hoevelaken, is voor het CDA de held van de 

maand oktober. De vereniging is 60 jaar geleden opgericht door een 

groep(je) enthousiaste korfballers en is na 60 jaar nog springlevend. Het 

vieren van dit jubileum is alleen mogelijk door de inzet van  veel vrijwilligers 

door de jaren heen. Sterker nog, een sportvereniging draait op vrijwilligers! 

Voor al die vrijwilligers heeft CDA Nijkerk-Hoevelaken een groot 

Spakenburgs hart aangeboden. Op naar het volgende jubileum! 

  

 


